
 

Geacht college,  

Op 28-04-2025 gaf Nu.nl1 aan dat er zeker op 115 plaatsen in Nederland staalslakken, een 
restproduct uit de staalindustrie, in de openbare ruimte zijn gebruikt. Vervolgens is er veel aandacht 
geweest234. Deze staalslakken bevatten zware metalen die, zeker als ze in contact komen met water, 
de bodem ernstig kunnen verontreinigen.  

Ook kunnen de zware metalen in staalslakken gezondheidsklachten veroorzaken, zoals bloedneuzen, 
hoesten, bronchitis, longontsteking en oog- en huidirritaties. Op verschillende plaatsen in Nederland 
hebben staalslakken blijkbaar al tot milieuschade en gezondheidsklachten geleid.  

Binnen het Ecodorp is een energieopslag waarbij 400 M3 aan staalslak aanwezig is.  

Naar aanleiding hiervan hebben wij de volgende vragen:  

Vraag 1:  

Is het college zich bewust van de milieu- en gezondheidsrisico’s bij het gebruik van staalslakken?  

Vraag 2:  

Na gezondheidsklachten bij kinderen heeft de gemeente Den Haag onlangs een overzicht laten 
opstellen van alle plekken waar staalslakken zijn gebruikt. Op o.a. wandelpaden, fietspaden en 
speelplaatsen worden ze daar nu verwijderd. 

a. Heeft het college een inventarisatie gedaan wat de risico’s zijn van het gebruik van staalslakken bij 
het Ecodorp? Zo nee, is het college van plan dit te gaan doen? Heeft het college overleg gevoerd met 
Ecodorp over de recente publicaties en bijbehorende risico’s? 

b. Is er in Boekel sprake van nog meer openbare plekken waar staalslakken zijn gebruikt? 

- Indien dit zo is, is het college bereid een overzicht op te (laten) stellen van alle plekken in de 
gemeente waar staalslakken zijn gebruikt? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke termijn?  

c. Is het college het met ons eens dat ook in onze gemeente, in verband met de risico’s, in ieder geval 
alle staalslakken die aan de oppervlakte zijn gebruikt, zoals op wandel- en fietspaden, verwijderd 
zouden moeten worden (nogmaals, indien dit het geval is)? 

d. Is het college bereid om vanaf nu af te zien van het gebruik van staalslakken?  

 
1 https://www.nu.nl/klimaat/6353536/overal-liggen-staalslakken-vervuilend-materiaal-op-zeker-115-plekken-
gebruikt.html 
2 https://www.nu.nl/klimaat/6355981/ministerie-verplichtte-gebruik-staalslakken-toen-risicos-al-bekend-
waren.html 
3 https://www.gelderlander.nl/brummen/toch-luchtmeting-bij-staalslakken-in-eerbeek-maar-omwonenden-
blijven-kritisch~ab241ff9/?referrer=https%3A%2F%2Fduckduckgo.com%2F 
4 https://nos.nl/nieuwsuur/artikel/2567521-ministerie-verzweeg-milieurisico-s-van-staalslakken-tata-steel 



Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.  

Met vriendelijke groet,  

Fractie CDA Boekel Venhorst 


